



2026 International Conference on Bioimaging and Chemical Biology (May 13-16)

March 11, 2026
Prof. Juanjuan Peng
China Pharmaceutical University
Nanjing, China

Dear Prof. Peng,

The 2026 International Conference on Bioimaging and Chemical Biology (2026-iCBMlc) will be held at Pohang University of Science and Technology (POSTECH), Pohang, Republic of Korea, on May 13-16, 2026. The conference will cover the cutting-edge topic of chemical biology and molecular imaging field. Also it will provide a unique chance to build and enhance the academic network with international scholars and experts.

We would like to invite you as "invited speaker" to the conference and share your research with the participants. As a token of appreciation, the registration fee will be waived and also accommodation at or near conference site will be provided. If needed, we will provide the supporting documents for your visa application.

For registration, abstract submission, and further information, please visit the conference website: <https://sites.google.com/view/2026-icbmic/home>. If you have any questions, please feel free to contact us.

Sincerely,

Young-Tae Chang, Ph.D.
Director, Molecular Imaging Center
Professor, Department of Chemistry
Pohang University of Science and Technology (POSTECH)
Pohang, Gyeongbuk, KOREA 37673
Phone: +82-54-279-2101
Email: ytchang@postech.edu



2026 International Conference on Bioimaging and Chemical Biology (May 13-16)

March 12, 2026
Prof. Yunyun Zhou
School of Basic Medical Sciences and Clinical Pharmacy
China Pharmaceutical University
Nanjing, China

Dear Prof. Zhou,

The 2026 International Conference on Bioimaging and Chemical Biology (2026-iCBMlc) will be held at Pohang University of Science and Technology (POSTECH), Pohang, Republic of Korea, on May 13-16, 2026. The conference will cover the cutting-edge topic of chemical biology and molecular imaging field. Also it will provide a unique chance to build and enhance the academic network with international scholars and experts.

We would like to invite you as "invited speaker" to the conference and share your research with the participants. As a token of appreciation, the registration fee will be waived and also accommodation at or near conference site will be provided. If needed, we will provide the supporting documents for your visa application.

For registration, abstract submission, and further information, please visit the conference website: <https://sites.google.com/view/2026-icbmic/home>. If you have any questions, please feel free to contact us.

Sincerely,

Young-Tae Chang, Ph.D.
Director, Molecular Imaging Center
Professor, Department of Chemistry
Pohang University of Science and Technology (POSTECH)
Pohang, Gyeongbuk, KOREA 37673
Phone: +82-54-279-2101
Email: ytchang@postech.edu

2026 年生物成像与化学生物学国际会议 (5 月 13 日至 16 日)

2026 年 3 月 11 日

彭娟娟教授
中国药科大学

亲爱的彭娟娟教授,

2026 年国际生物成像与化学生物学大会 (2026-iCBMlc) 将于 2026 年 5 月 13 日至 16 日在大韩民国浦项的浦项科技大学 (POSTECH) 举行。本次大会将聚焦化学生物学与分子成像领域的前沿课题。同时, 它也将为与国际学者和专家建立并拓展学术网络提供一个独特的机会。

我们诚挚地邀请您作为“特邀报告人”参加此次大会, 并与参会者分享您的研究成果。作为对您贡献的感谢, 我们将免除您的注册费, 并为您提供会议现场或附近地区的住宿安排。如有需要, 我们还将协助您准备签证申请的相关文件。

如需注册、提交摘要及了解更多信息, 请访问大会官网: <https://sites.google.com/view/2026-icbmic/home>。如果您有任何疑问, 欢迎随时与我们联系。

此致, 敬礼

Young-Tae Chang 教授
分子成像中心主任
化学系教授
浦项科技大学 (POSTECH)
韩国庆北浦项市 37673
电话: +82-54-279-2101
邮箱: ytchang@postech.edu

2026 年生物成像与化学生物学国际会议 (5 月 13 日至 16 日)

2026 年 3 月 12 日

周老师

基础医学与临床药学学院

中国药科大学

周老师,

2026 年国际生物成像与化学生物学大会 (2026-iCBMlc) 将于 2026 年 5 月 13 日至 16 日在大韩民国浦项的浦项科技大学 (POSTECH) 举行。本次大会将聚焦化学生物学与分子成像领域的前沿课题。同时,它也将为与国际学者和专家建立并拓展学术网络提供一个独特的机会。

我们诚挚地邀请您作为“特邀报告人”参加此次大会,并与参会者分享您的研究成果。作为对您贡献的感谢,我们将免除您的注册费,并为您提供会议现场或附近地区的住宿安排。如有需要,我们还将协助您准备签证申请的相关文件。

如需注册、提交摘要及了解更多信息,请访问大会官网:
<https://sites.google.com/view/2026-icbmic/home>。如果您有任何疑问,欢迎随时与我们联系。

此致,敬礼

Young-Tae Chang 教授

分子成像中心主任

化学系教授

浦项科技大学 (POSTECH)

韩国庆北浦项市 37673

电话: +82-54-279-2101

邮箱: ytchang@postech.edu